
   

     

 

Αθήνα, 4 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

 τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

  

Θέμα: «Καταγγελία για παροχή πλαστών εγγράφων από ιατρούς σε πολίτες για τη 

μη χρήση μάσκας» 

 

Ο Ιατρικός Σύλλογος Κιλκίς, με ανακοίνωσή του, έφερε στον φως ένα εξαιρετικά σημαντικό 

ζήτημα, πως πολίτες προκειμένου να μη φορέσουν μάσκα καταφεύγουν σε γιατρούς οι 

οποίοι, έπειτα από πίεση, εκδίδουν πλαστές βεβαιώσεις για πρόβλημα υγείας που καθιστά 

αδύνατη τη χρήση μάσκας. 

Όπως σημειώνεται στην ανακοίνωση του ΙΣΚ: 

“Πρόσφατα έχει παρατηρηθεί το φαινόμενο κάποιοι συμπολίτες μας να απευθύνονται σε 

ιδιώτες –κυρίως–  ιατρούς και να ζητούν από αυτούς την έκδοση ιατρικών πιστοποιητικών, 

που να βεβαιώνουν ότι πάσχουν από αναπνευστικά προβλήματα, ώστε να μην τηρήσουν 

την εφαρμογή του μέτρου της χρήσης μάσκας για την προφύλαξη από την COVID-19 ή να 

αποφύγουν την πληρωμή προστίμου όταν έχουν προβεί σε παράβαση. 

Ελάχιστοι, ευτυχώς, συνάδελφοι υποκύπτουν στις πιέσεις των πολιτών και προχωρούν 

στην αδικαιολόγητη έκδοση τέτοιων βεβαιώσεων. Αυτού του είδους οι τακτικές 

προσβάλλουν τον ιατρικό κόσμο, συντηρούν και επαυξάνουν θεωρίες συνωμοσίας και 

κάνουν τους πολίτες καχύποπτους απέναντι σε κάθε ιατρό”. 

Κατόπιν των παραπάνω,  

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί:  

1. Είναι ενήμεροι για τη συγκεκριμένη και για παρόμοιες καταγγελίες; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9301

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/9/2020



2. Έχει παρατηρηθεί και σε άλλα μέρη της χώρας μας το ίδιο φαινόμενο των πλαστών 

βεβαιώσεων; 

3. Ποιες πρωτοβουλίες πάταξης του φαινομένου προτίθενται να λάβουν; 

4. Τι προβλέπεται για παραβάτες ιατρούς και πολίτες που θα βρεθούν να έχουν 

χορηγήσει ή να φέρουν πλαστή βεβαίωση; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




